
Protokół Nr X /2025 

z sesji Rady Gminy w Wojciechowicach 

która odbyła się w dniu 17 stycznia 2025 r. 

w sali narad Urzędu Gminy w Wojciechowicach 

 

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan – 15, 

zgodnie z załączoną listą obecności do niniejszego protokołu, Wójt Gminy - 

Szymon Sidor, Sekretarz Gminy Agnieszka Łuba – Mendyk, Skarbnik Gminy 

- Sylwia Dzioba, kierownik OPS Wojciechowice Agnieszka Krechowiak, 

radny rady powiatu opatowskiego Mikołaj Szczygieł, Sołtysi, pracownicy 

Urzędu Gminy.   

Sesję rozpoczęto o godzinie 09:06. 

Porządek X sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

1. Otwarcie X sesji, stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie 

porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

3. Przedstawienie sprawozdania z działalności i wykorzystania środków 

budżetowych w Ośrodku Pomocy Społecznej w Wojciechowicach za 

2024 rok. 

4. Przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wsparcia i 

systemu pieczy zastępczej za 2024 rok w Gminie Wojciechowice. 

5. Przedstawienie sprawozdań z prac Stałych Komisji Rady Gminy w 

Wojciechowicach za rok 2024.  

6. Przedstawienie przez Przewodniczących Komisji Rady Gminy w 

Wojciechowicach opinii na temat procedowanych uchwał. 

7. Przedstawienie uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w 

sprawach: 

a. opinii o projekcie uchwały Rady Gminy w 

Wojciechowicach w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 2025-2033, 

b. opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Wojciechowice na 2025 rok, 

c. możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego 

w projekcie uchwały budżetowej Gminy Wojciechowice na 

2025 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 

2025-2033, 

b. uchwalenia budżetu Gminy Wojciechowice na 2025 rok, 



c. uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy w 

Wojciechowicach na 2025 rok i sposobu jego realizacji 

d. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w 

Wojciechowicach na 2025 rok 

e. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Budżetu Rady Gminy w Wojciechowicach na 2025 

rok 

f. zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw Samorządowych, 

Oświatowych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy w 

Wojciechowicach na 2025 rok, 

g. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Jasice 

stanowiącej własność Gminy Wojciechowice,  

h. udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Opatowskiego z 

przeznaczeniem na opracowanie Prognozy oddziaływania na 

środowisko dla Strategii Terytorialnej Partnerstwa „Ziemia 

Opatowska”, 

i. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty 

j. zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw Samorządowych, 

Oświatowych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy w 

Wojciechowicach na 2025 rok 

k. warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej, 

l. pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

m. przekazania skargi według właściwości, 

n. przekazania skargi według właściwości, 

o. rozpatrzenia skargi na działalność sołtysa i członka rady 

sołeckiej sołectwa Mikułowice. 

9. Wolne wnioski 

10.  Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

    11.  Zamknięcie obrad X sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Przewodniczący Rady Gminy w Wojciechowicach Zbigniew Dragan otworzył 

obrady X sesji Rady Gminy w Wojciechowicach, poinformował, że obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane. Przewodniczący stwierdził kworum 

rady na sali: na stan 15 osób, obecnych 15 osób. 

Następnie powitał przybyłych radnych, radnego rady powiatu, kierownik 

OPS Wojciechowice, sołtysów, Wójta z pracownikami. 

Przewodniczący Rady przedstawił powyższy projekt porządku obrad. 



Przewodniczący Rady: Zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku 

obrad. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Dragan: Poddał pod głosowanie 

przedstawiony porządek obrad. 

 

Głosowanie:   „za” - 15         „przeciw” - 0        „wstrzymało się” – 0 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Zbigniew Dragan: Zapytał czy są uwagi do protokołu 

z IX sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z IX sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z IX sesji Rady Gminy 

w Wojciechowicach. 

Głosowanie:   „za” -  15        „przeciw” - 0       „wstrzymało się” – 0 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady:  Zapytał czy są pytania do sprawozdania z 

działalności i wykorzystania środków budżetowych w Ośrodku Pomocy 

Społecznej w Wojciechowicach za 2024 rok. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie przedstawienia treści 

sprawozdania. 

Przewodniczący Rady: Poddał pod głosowanie odczytanie sprawozdania. 

Radni w większości byli za nie przedstawieniem treści sprawozdania.  

Przewodniczący Rady: Poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie wydatków i procedur na 

program przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii. 

Kierownik Agnieszka Krechowiak: Udzieliła odpowiedzi na zapytanie 

radnej. 

Przewodniczący Rady: Poprosił radnych o zebranie wszystkich pytań w 

blok pytań. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos  w sprawie wyjaśnienia pobytu osoby 

w schronisku. 

Kierownik Agnieszka Krechowiak: Udzieliła odpowiedzi na zapytanie 

radnej. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie programu „Posiłek w szkole 

i w domu”. 

Kierownik Agnieszka Krechowiak: Udzieliła odpowiedzi na zapytanie 

radnej. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie funkcjonowania DPS-u. 



Kierownik Agnieszka Krechowiak: Udzieliła odpowiedzi na zapytanie 

radnej. 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos w sprawie ustawy o pomocy społecznej. 

 

Ad.4 

Przewodniczący Rady: Poprosił o przedstawienie sprawozdania z realizacji 

zadań z zakresu wsparcia i systemu pieczy zastępczej za 2024 rok w Gminie 

Wojciechowice. 

Kierownik Agnieszka Krechowiak: Przedstawiła sprawozdanie z realizacji 

zadań z zakresu wsparcia i systemu pieczy zastępczej za 2024 rok w Gminie 

Wojciechowice. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie pieczy zastępczej, na czym 

polega. 

Kierownik Agnieszka Krechowiak: Udzieliła odpowiedzi na zapytanie 

radnej. 

Radna Barbara Lasota: Zapytała kto decyduje o umieszczeniu dziecka w 

pieczy zastępczej. 

Kierownik Agnieszka Krechowiak: Udzieliła odpowiedzi na zapytanie 

radnej. 

Radna Barbara Lasota: Zapytała czy z ubóstwa dzieci mogą trafić do 

pieczy zastępczej. 

Kierownik Agnieszka Krechowiak: Udzieliła odpowiedzi na zapytanie 

radnej. 

Przewodniczący Rady: Podziękował Kierownik za przedstawienie 

sprawozdań i odpowiedzi na pytania. 

 

Ad.5 

 

Przewodniczący Rady : Poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady 

Gminy o przedstawienie sprawozdań z prac stałych komisji Rady Gminy w 

Wojciechowicach za 2024 rok. 

Przewodniczący Stały Komisji Rady Gminy w Wojciechowicach przedstawili 

sprawozdania z prac stałych komisji Rady Gminy w Wojciechowicach za 

2024 rok. 

  

Ad.6 

Przewodniczący Rady : Poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady 

Gminy o przedstawienie opinii z komisji na temat procedowanych 

projektów uchwał ( opinie stanowią załączniki do protokołu). 

Przewodniczący Stały Komisji Rady Gminy w Wojciechowicach przedstawili  

opinie na temat procedowanych projektów uchwał. 

 

 



Ad.7 

 

Przewodniczący Rady: Zabrał głos w sprawie uchwał Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach w sprawach: 

- opinii o projekcie uchwały Rady Gminy w Wojciechowicach w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 2025-2033, 

- opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Wojciechowice na 2025 rok, 

- możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Wojciechowice na 2025 rok. 

Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej są pozytywne. 

 

Przewodniczący Rady: Ogłosił 10 minut przerwy – godz. 09:55. 

Wznowienie obrad X sesji rady Gminy w Wojciechowicach – godz. 10:15. 

 

Ad.8  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwały w sprawach: 

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 2025-

2033 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/41/2025 

 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice 

na lata 2025-2033 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

b)  uchwalenia budżetu Gminy Wojciechowice na 2025 rok 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Wójt Szymon Sidor: Przedstawił wydatki realizowane z funduszu 

sołeckiego na poszczególne sołectwa oraz zadania inwestycyjne. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie różnicy pomiędzy 

projektem budżetu a uchwałą procedowana. 



Radny Sylwester Bucior: Zabrał głos w sprawie Budowy garażu dla OSP 

Stodoły oraz budowy drogi na Podkoszyce. 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytanie radnych. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie zwolnień z podatków. 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytania radnej. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/42/2025 

 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Wojciechowice na 2025 rok 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

Wójt Szymon Sidor: Podziękował za uchwalony budżet na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady: Poprosił o współpracę na wszystkich sołectwach. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie dwóch wsi Stodoły. 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos w podniesionej sprawie. 

 

c) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy w Wojciechowicach na 

2025 rok i sposobu jego realizacji 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radny Sylwester Bucior: Zabrał głos w sprawie wyjazdu do biogazowni i 

dopisaniu do planu pracy. 

Wójt Szymon Siodr: Odpowiedział na zapytanie radnego. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/43/2025 

 

w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy w 

Wojciechowicach na 2025 rok i sposobu jego realizacji 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

d) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w 

Wojciechowicach na 2025 rok 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 



Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/44/2025 

 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy w Wojciechowicach na 2025 rok 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

e) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 

Budżetu Rady Gminy w Wojciechowicach na 2025 rok 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/45/2025 

 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Budżetu Rady Gminy w 

Wojciechowicach na 2025 rok 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

f) zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw Samorządowych, 

Oświatowych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy w 

Wojciechowicach na 2025 rok 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/46/2025 

 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw 

Samorządowych, Oświatowych, Społecznych i Obywatelskich Rady 

Gminy w Wojciechowicach na 2025 rok 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

 

 



g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Jasice stanowiącej 

własność Gminy Wojciechowice 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/47/2025 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy części nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym 

Jasice stanowiącej własność Gminy Wojciechowice 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

h) udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Opatowskiego z przeznaczeniem 

na opracowanie Prognozy oddziaływania na środowisko dla Strategii 

Terytorialnej Partnerstwa „Ziemia Opatowska” 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/48/2025 

 

w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Opatowskiego z 

przeznaczeniem na opracowanie Prognozy oddziaływania na 

środowisko dla Strategii Terytorialnej Partnerstwa „Ziemia 

Opatowska” 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

i) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty  

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos w sprawie stawek za odpady komunalne 

oraz segregacji śmieci.  
Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie niedociągnięć firmy 

odbierającej śmieci z terenu gminy. 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytanie radnej. 



Radna Beata Szafraniec: Zabrała głos w sprawie pieniędzy, które Gmina 

dołożyła do gospodarki śmieciowej. 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytanie radnej. 

Radny Mateusz Motyła: Zapytał kto odpowiada za zniszczenie koszy. 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytanie radnej. 

Radna Marzena Pawlik: Zabrała głos w sprawie zwolnień z opłaty za śmieci 

dla emerytów. 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytanie radnej. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/49/2025 

 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty  

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

j)  wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości na której 

zamieszkują mieszkańcy 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/50/2025 

 

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

na której zamieszkują mieszkańcy 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

k) warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej    

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/51/2025 

 

w sprawie warunków i trybu składania deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej    

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

l) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi  

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/52/2025 

 

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos w sprawie książeczek z opłatą za śmieci. 

 

Przewodniczący Rady: Ogłosił przerwę w obradach – godz.  11:22 

Wznowienie obrad X sesji Rady Gminy w Wojciechowicach – godz. 11:36 

 

Radna Marzena Zakrzewska: Zabrała głos w sprawie wyłączenia z 

głosowania. Radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w 

komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego.  

 

m)  przekazania skargi według właściwości 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/53/2025 

 

w sprawie przekazania skargi według właściwości 



Głosowanie:   „za” – 14       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

n) przekazania skargi według właściwości 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/54/2025 

 

w sprawie przekazania skargi według właściwości 

Głosowanie:   „za” – 14       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

o) rozpatrzenia skargi na działalność sołtysa i członka rady sołeckiej 

sołectwa Mikułowice  

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr X/55/2025 

 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność sołtysa i członka 

rady sołeckiej sołectwa Mikułowice  

Głosowanie:   „za” – 14       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady: Poprosił o zabranie głosu w punkcie wolne wnioski. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie wymiany słupów, 

oberwanej liny od światłowodu , załatania dziur w drodze w stronę SKR 

Stodoły oraz przepustu. 

Radny Sylwester Bucior: Zabrał głos w sprawie sesji wyjazdowej do 

Biogazowni. 

Radny Wojciech Bakalarski: Zabrał głos w sprawie niedrożnego przepustu 

w centrum Sadłowic oraz odkrzaczenia od nr 23 w stronę krajówki. 

Radny Powiatu Opatowskiego Mikołaj Szczygieł: Omówił działalność rady 

powiatu opatowskiego oraz działalność Fundacji Polemika.  

  

Ad. 6 

 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytania radnych, sołtysów. 



Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie zasypania dziur przy 

przepuście. 

Przewodniczący Rady: Zabrał głos w sprawie wyjazdu do Biogazowni. 

Wójt Szymon Sidor: Przedstawił informację z działalności międzysesyjnej.  

Przewodniczący Rady: Poprosił osoby, które przybyły na posiedzenie sesji 

o zabranie głosu. Osoby wyraziły zgodę na publikacje wizerunku oraz 

nazwiska. 

Pani Katarzyna Kamińska: Odczytała pismo odnośnie skargi.  

Pan Ludwik Marczewski: Zabrał głos w sprawie sprawdzenia faktur 

wydatków w Straży i w Kole Gospodyń Wiejskich w Mikułowicach. 

Przewodniczący Rady: Omówił sytuację związana ze skargą złożoną przez 

panią Kamińską. 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na pismo pani Kamińskiej. 

Przewodniczący Rady: Omówił sytuację odnośnie rozstrzygnięcia skargi. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie rozpatrzenia skargi oraz 

rozmowy między sołtys a mieszkańcami. 

Pani Katarzyna Kamińska: Zabrała głos w sprawie wyjaśnienia skargi. 

Przewodniczący Rady: Zabrał głos w woli wyjaśnienia sytuacji opłat za 

wypożyczenie remiz, świetlic. 

Wójt Szymon Sidor: Omówił sytuację odwołania się od pism. 

Pani Katarzyna Kamińska: Zabrała głos w sprawie wyjaśnienia istniejącej 

sytuacji na wsi. 

Przewodniczący Rady: Zabrał głos z prośbą o wyjaśnienie istniejącej 

sytuacji miedzy sobą. 

 

  Ad. 7 

  

Przewodniczący Rady: Zamknął obrady X sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach słowami „ Zamykam obrady X sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach”. 

Zakończenie sesji o godz. 12:18. 

 

Protokołowała 

Katarzyna Sulewska  

Podinspektor ds. obsługi rady gminy 

  

  

 

  

 

    



  

 


